
Valberedningens förslag till Tamam 
Mariestad årsmöte 2025! 
I år har valberedningen fokuserat på att hitta engagerade personer som vill vara med 
och utveckla Tamam Tranås. Vi har haft samtal med både nuvarande 
styrelseledamöter, som gärna vill fortsätta sina uppdrag, och nya personer som har 
visat intresse för att bli en del av styrelsen. Valberedningen har prioriterat individer 
som både har visat engagemang och har förmåga att ta ansvar för föreningens 
uppdrag och vision. För att skapa ett bra samarbete föreslås att styrelsen träffas på 
regelbundna möten en gång i månaden. Valberedningen föreslår att styrelsen ska 
bestå av en ordförande, en kassör och två ledamöter samt en suppleant med tydliga 
roller.  

Förslag till styrelse 2025 

Nyval  

Taha Heidari(ledamot)  

Ahmad jafari (ledamot) 

Linnea Barnes (Supleant) 
 
Omval  
Habib Jafari (ordförande) 

Heba Albakour (kassör) 

 

Valberedning till nästa mandat 

Habib och Taha  

Förslag till revisor 2025 

Anna Yxne 
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